
PRoroKór Nn IV/03

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu l3 lutego 2003 roku
w sali kawiarnianej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

A d I
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 10"' otwarla obrady

IV sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnosci na sali obrad 18
radnych na stan 2l radnych, co stanowi 85,7 9í, ogolu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjq: Burmistrza Leszka Kapcip,
Wiceburmistrzów: Janusza Wolniaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydziaiów
Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, solti,sów, przedstawicieli
partii. stronnictw politycznych, zw'i4zków zawodowych, mediów oraz w'szystkich przybylych
goéci.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturq radnego Alfreda Bialego na sekretarza
obrad; radny Biaiy wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radnego Alfreda Bialego.

A d 2
Na sesji w dniu 9 stycznia 2003 roku obecni byli wszyscy radni.

A d 3
Radny Adam Wójcik w imieniu Komisji Budzetu i Mienia Kotnunalnego wnosi

owycofanie z porzqdku obrad punktu 14 ,.Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta
i gminy na 2003 rok" i przelozenie go na nastgpn4 sesjp. Radny Wójcik wniosek uzasadnil tym,
ze w toku prac nad projektem uchwaly budzetowej zostala zgloszona przez komisje
merltoryczne bardzo du2a iloSó wniosków. do których na dzieh 1002.2003 r. * dzien
ostatniego posiedzenia Komisji Budzetu i Mienia komunalnego, Burmistrz i jego sfuzby nie
mogly dokonaó analiz i wiaéciwie sig ustosunkowaó. Ponadto aktualnie trwaj4 i do koñca
lutego bpd4 trwaó zebrania wiejskie - wybory sottysów - na których równie2 skladane s4
wnioski mogece mieó przelozenie na budzet. Dobrze byloby mieó wszystkie wnioski z zebra'it
wiejskich do rozpafrzenia przed podjpciem uchwaly budzetowej na 2003 rok. Trzecim
argumentem przemawiajqcym za tym wnioskiem jest fakt, ze doéwiadczenie uczy, iz szybkie
tworzenie prawa nie sprzyja jego jakoÉci, a z drugiej strony jest jeszcze czas na spokojn4 pracQ
radnych nad tym problemem.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie przyjpla poprawkp zgloszonq przez Radnego

Adama Wójcika.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 9 stycznta 2003 roku.
3. Prz-vjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokofu z poprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w Jqdrzejowie nr II/19/02 z dnia

12 grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od érodków
transportowych na 2003 rok.
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g. Uchwala w sprawie. wprowadzenia zmian do programu gospodarowania

mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2002 - ?446.
10. Uchwala w spraw-ie przyjgcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

I l. Uchwala w sprawie ustalenia diet dla radnych ztytulu wykonywania mandatu.

12. Uchwala w sprawie ustalenia stawek procentowych oplat adiacenckich.
13. Uchwala w sprawie wyrazenia opinii dotycz4cej wnioskowanego drzewostanu lasów za

ochronne.
1 4
15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy roíne.
17. Zamknigcie obrad.

A d 4
Nie zgloszono uwag do protokoiu z poprzedniej sesjr.

Rada Miejska przyjgla protokol zpoprzedniej sesji.

A d s
1. Radny Stanislaw Baraiski wnioskuje o wykonanie przepustu przy wjeLdzie na BrzeinicA

na drodze katowickiej za Kopcem.
2. Radny Stanislaw Baraúski wnosi o oznakowanie skrzyzowai w Sudole na drodze

katowickiej, co wplyngloby na usprawnienie i bezpieczeústwo ruchu.
3 Radny Stanislaw Baraúski wnioskuje o zmianp oznakowania poziomego przy wjeádzie na

star4 wiei: podwójna linia ci4gla uniemozliwia skrpt w kierunku starej wsi bez zlamania
przepisów ruchu drogowego.

4. Radny Stanislaw Baranski prosi o wyjaénienie, czy oplata stala dla odbiorców wody

powinna byó naliczana od umowy, czy od osoby. Woda jest mineralem bezplatnym,

a oplaty pobierane s4 za dostarczenie.
5. Radny Stanislaw Baranski zw.rócil uwagg na niegrzeczne i wulgarne zachowanie Pani

obsiuguj4cej klientów w ZWiK. Radny proponuje przesunigcie tej Pani na inne stanowisko,
aby nie miala kontaktu z klientami.

Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiSniewska poinformowala, 2e w sprawie uchwalv

o odplatnoéci za dostarczanie wody i odprowadzanie Scieków zwrócila sip do Radcy Prawnego
z proSb4 o opinig prawn4.

6. Radna Janina Szreniawa odczytala pismo, jakie wpfunplo na jej rgce od mieszkaiców bloku
przy ul. Armii Krajowej 3 w sprawie rozliczenia energii cieplnej. Zdjgcie kaloryferów na
klatce schodowej nie wplynglo na zmniejszenie odplatnoici. Rury s4 nie ocieplone, baniak

niewiadomego pochodzenia, a zamontowany licznik nie posiada atestu. Koszty

ogrzewania w roku 2002 wzrosly o 42 0á w stosunku do kosztów ogrzewania w 2001 roku.
Blok nie jest remontowany, ogrzewany; nikt z ZF.M nie interesuje sig lokatorami.
Mieszkaúcy czuj4 sig oszukani, poniewa2 zamontowanie liczników ciepla mialo wplyn4ó
na obnizenie kosáów, a teraz koszty s4 duzo wy2sze. W dniu 30. 09. 2002 roku
mieszkaúcy wyslali pismo w tej sprawie do Zarz4du Miejskiego i do chivili obecnej nie

otrzymali odpowiedzi. Radna p1üa. czy Burmistrz zapoznal sip z tym pismem.
7. Radna Janina Szreniawa wnosi o uwzglpdnienie w budzecie na 2003 rok nastppujqcych

inr.vestycji: budowa chodnika na ul. Piúczowskiej, budowa chodnika na ul. Partyzantów od
kolejki do Jasionki, budowa wodoci4gu i kanalizacji na ul. Zielonej, budowa odwodnienia
ul. Kopernika, polozenie asfaltu na ul. Krasiúskiego, dokoúczenie kanalizacii ul. Jasionka.
Wnioski w tych sprawach sa z 2001 i 2002 roku.

8. Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o dokoúczenie inwestycji rozpoczgtych: zadaszenie
przystanku przy ul. Sw. Barbary oraz dokoúczenie ul. Krasiúskiego. Radna apeluje, aby
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przyjrzeó sip niedokoiczonym inwestycjom, poniewaL nie jest celem pozaczynanie, ale

dokoúczenie.

Obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 20 radnych na stan 2l radnych, so stanowi

95,2 ogótu Rady.

Ad. 6
Nie zgloszono uwag do sprawoz dania z pracy Burmistrza mipdzy sesjami

A d 7
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjqtych na

poprzedniej sesji.

Ad. 8
Przewodnicz4ca Rady Miej sk i ej Elzbieta Wi ini ewska powiedzi ala.

.. Wysoka Rado!
Obowi4zkiem moim jest powiadomienie Paú i Panór.v Radnych o tym, co stalo siQ

z Uchwal4 dotycz4cq stawek podatku od érodków transportowych. Otóz w' dniu l2 Xll2002

roku na sesji zostala po dyskusji przegiosowana Uchwal4 nr Ill19102 w sprawie ustalenia

wysokoÉci stawek podatku od érodków transpofiowych na 2003 rok. Przeglosowana przez

Radp Miejskq zostala wtedy poprawka polegajqca na skreÉleniu slów ,,i mniej ni| 40 ton" w $ I

pkt 6 c i 7 c. Autopoprarvka zgloszona przezPaniq Skarbnik polegala na zaokrryleniu stawek

do pelnych zlotych Po naniesieniu powyzszych zmian podpisalam Uchwalg Rady Miejskiej.
jej pelny tekst stanowi zalqcznik do protokotu sesji z dnia 12 grudnia 2002 roku, co reguluje

Statut: S aa pkt I . W takiej postaci Uchwala zostala zavtieziona przez pracownika Biura Rady

do RIO oraz do Wojewody Swiptokrzyskiego w celu opublikowania jej w Dzienniku

Urzpdowym.
W opublikowanej w Dzienniku Urzgdowym nr 792 z dnia 16 XII 2002 roku Uchwale:

l. W $ I pkt 2 a widnieje kwota 616 zamiast 617 zl.
2. W $ I pkt 6 - jest nowa kategoria stawek podatku w brzmieniu: ,.równej lub wy2szej

ni212 ton i mniej niz 4A ton - o liczbie osi trzy * 7 748 zl" -
3. W $ I pkt T - jest równie2 nowa kategoria, pkt d,,równej lub wyZszej niz 12 ton i mniej

niL 40 ton - o liczbie osi trzy - 2 056 zl".
4  W $ l p k t e

- ppkt b - brak .,i mniej niz 36 ton" natomiast widnieje ,,do 36 ton wl4cznie"
- ppkt c - nie ma ,,równej lub"

5  W $ r p k t l O
- ppkt b otrzymal brzmienie: ,,równej lub wyzszej niz 18 ton i do 3ó ton wl4cznie"
- ppkt c - brak jest slów ..równej lub"

6. W $ 1 pkt I I w drugim myÉlniku, zamiast kwota 668,- jest kwota 616,-

Zmiany. o których mówig, nie sq juz zmianami kosmetycznymi, a mer)'torycznymi.
a dzialania wkroczeniem w kompetencje Rady.
Panie Burmistrzul
W imieniu swoim i Rady Miejskiej bardzo proszQ o wyjaénienie zaistnialej s1'tuacji".

Burmistrz Leszek Kapcia poprosil o zlo2enie wyjaÉniei w tej sprawie Skarbnika Gminy
- Pani4 Bozeng Ciepluch.

Pani Bozena Ciepluch powiedziala, iz nie zdqzy\a rozdac radnym uchwaly, która zostala

specjalnie na tq okolicznoió przygotowana, aby mo2na bylo porównaÓ.
Radny Zipbiúski powiedzial, ze chce rozdaó radnym uchwaly w trzech róznych

wersjach: uchwalg uchwalon4 12 grudnia 2002 roku, uchwalg, która zostala wyslana do RIO

i.uchwalp, która zostala opublikowana w Dzienniku Urzpdowym Wojewodztwa
Swigtokrzyskiego. Radni w tym momencie nie maj4 tych materialów i trudno porównywaÓ coS,
czego nie ma sig przed ocryma.
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Pani Bozena Ciepluch wyjasnila. ze uchwala zostala zrobiona na kolorowo: to, co jest

na niebiesko - skreÉlono, to, co jest na czerwono * dopisano lub poprawiono. /Uchwalg

rozdano radnym/.

,,W uchwale opublikowanej w Dzienniku Urzgdowym rzeczywiécie s4 nowe zapisy, ta uchwala

ró2ni sig od projektu uchwaly, nad któr4 Paírstwo pracowaliécie na komisjach i ktÓra byia

omaw,iana na sesji. Dlaczego ta uchwala sig rózni, postaram sig Paústwu w.vjaÉnió. Nad

uchwalami my pracujemy jut pod koniec roku i pracujemy w sposób nastppuj4cy. mamy

materiaiy szkoleniowe i pierwotnie informacje prasowe. Tak bylo równie2 w tym roku.

Dziennik Ustaw nr 200, w którym opublikowano stawki, w którym byly wszystkie zal4czniki

dotycz4ce podzialu na osie. stawki minimalne, ukazal sig na dwa dni przed sesjq. Powstal

projekt uchwaly. Rada przeglosowala poprawkg polegaj4c4 na zaokr4gleniu stawek do pelnych

ztoiyctr i to zostalo zapisane w protokole. Kazdy, kto ma trochg wspólnego z matematyk4 wie

doskonale o tym, ze wszystko, co jest powyzej 50 groszy zaokr4gla sip w górp. Stawki, które

Paústwo mieliScie w uchwale wynosily ó16,80 zl. i byla to stawka maksymalna, której nie

mo1na byto przekraczyó. Nastqpnego dnia w uchwale zostalo napisane 617 zt. Nastgpna

zmiana'. w projekcie byla kwota 668 zl, która wzipla sip znik4d. Tutaj powinna byó kwota 616

iinna kwota byó nie mogla. Takiej zmiany równiez dokonano. Na sesji Pan Radny Ziqbinski

zglosil wniosek. w którym powiedzial. 2e w $ I pkt 10 jest bt4d. poniewa2 w rozporzEdzeniu

pisze wyraLnie, Ze przyczepy i naczepy dzieli sig w sposób nastppuj4cy. ,.do 36 ton wl4cznie",

natomiast w naszej uchwale bylo napisane: ,,mniej ni2 36 ton", a potem bylo ,,równej lub

wy1szej niz36 ton". ,,Równej" to jest to sarno, co,,wl4cznie". Tutaj Pan Zigbiúski mial racjQ,

poniewaz przy takim zapisie w tej uchwale bylby bt4d, bo stawka ,.rówrtej lub wyzszej niz 36

ton o liczbie osi dwie" bylaby stawk4 niewlaiciwA To byly te blpdy - uwa'Zam, ze byiy to

blgdy techniczne. Gdyby ta uchwala zostala wyslana, na pewno zostalaby uchylona" poniewaz

stawki byly niewlaéciwe - byly to blgdy rachunkowe, natomiast przry tym zapisie w S l pkt t O

byt blad i to zostalo poprawione.
Pan Zigbinski powiedzial. ze tak jest w pkt 10 ale tak samo bylo w pkt 9. Tutaj chodzilo

o przyczepy lub naczepy z zawieszeniem pneumatycznym. Równiez uznalam za stosowne

poprawió, poniewaz nie mo2na robió bigdu skoro sig juz o nim wie. Jezeli my piszemy

,.równej" - robimy bl4d, bo równej to znaczy wl4cznie. Natomiast po przeanalizowaniu tej

uchwa ly *bokazdauchwa la .k tó rqpans twog losu jec ie jes tsp rawdzana* iwpk t6 i7s4 te
wla$nie zapisy. Proszg zauwai:yó, ze te stawki s4 takie jak wyzej. W nowo wprow-adzonej

kategorii jest taka sama stawka, lcóra mieríci sig w stawkach minimalnych i maksymalnych -

jest zgodna z zal4cznrkiem, który mówi, jakie powinny byó stawki minimalne i maksymalne.

Przygotowanie uchwaly w sprawie podatku od Srodków transportowych jest bardzo trudne

i skomplikowane. Jest do tego wiele zalqcznrków. a poza tym trzeba sig posiikowaó ustawq

,,prawo o ruchu drogowym" oraz razporzqdzeniem Ministra Transportu, ktÓre mówi

o warunkach techrricznych pojazdów. Przyznam szczetze,2e na prawie o ruchu drogowym nie

znam sip, natomiast warunki techniczne pojazdów tez s4 dla mnie tajemnic4. Ztobllam to, co

uwa2atam za stosowne. Nie robilam tego w interesie wlasnym, tylko w interesie gminy. Jezeli

takich stawek nie ma, jezeli w uchwale nie ma zapisanych samochodów o dopuszczalnei masie

mniejszej n\z 40 ton o liczbie osi trzy" z chwil4 kiedy sip one pojawi4 * a iu| wiem, ze sig

pojawily - my nie bgdziemy mogli pobieraó od nich podatku - bgdzie to ze szkod4 dla gminy.

Oczywiscie mozecie Paústwo mówió |eraz, ze moina bylo zwolaó sesjg nadzwyczain4 ale czy

byl na f.o czas? Byl 12 grudnia* jest 14 dni na opublikowanie takiej uchwaly, to wszystko na

pewno juz by dzialo sig po terminie, czyli po 1 stycznia. Stawki wzrosly niewiele, byÓ moze

ktoS uzna" Le nie bylo warto; te 700 tysiqcy przy wzroScie podatku 2.8 o/o to niewiele. Ja

uwa2am, ze ponad 100 000 zl dla naszego budzetu to jest bardzo duzo. Dlatego pojawily sip

takie poprawki.
Czy takie praktyki s4 stosowane gdzie indziej - nie bgdp o tym mówió, natomiast u nas

dotychczas nie mialy miejsca i myilg, ze wipcej juz sip nie powtór24. ByÓ moze Paistwo
czujecie siq oburzeni. Ja doskonale zdajg sobie sprawg z tego, ze tylko Rada moze stawki

uchwalaó. jednak na pewno nie bylo to w interesie moim tylko w interesie gminy".
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Radny Jan Zipbinski poprosil sekretarza obrad o rozdanie radnym frzech wersji

uchwaly: uchwalonej pÍzez Radg, opublikowanej w Dzienniku UrzEdowym i tej. ktora jest

w RIO lw zalqczeniu do protokolu/. .,szanowni radni. Ta sprawa wraca jak bumerang. Mogg

powiedzieó szczetze" 2e nieszczgÉliwy dla mnie dzieh, w którym w to wdepnqlem, bo nie

zdawalem sobie sprawy, 2e Urzqd Gminy tak nieudolnie bgdzie sobie z tym radzil.

Zastanawiam sig, czy Rada Miejska w Jgdrzejowie jest potrzebna. skoro przy okazji tej

uchwaly mo2na dojSó do wniosku, ze nie. Uchwala, która zostala opublikowana w Dzienniku

Urzpdowym z 16 grudnia udalo mi sig kupió dopiero 27 stycznia. pomimo, ze usilowalem j4

kupió 8 i 20 stycznia. W poligrafii Urzgdu Sw-igtokrzyskiego stwierdzono, ze dziennik ten
jeszcze nie zostal ogloszony. Mimo, ze Rada uchwalila jedn4 uchwalg mamy do czynienia

zlrzema,jak Paírstwo zerkn4w materialy, to na pewno to doskonalezauwaí4. Po pierw-sze -

naszauchwala, po drugie - uchwala wyslana pismem 31060102, które wptynglo z finansów do

Regionalnej Izby Obrachunkowej twierdz4c, 2e ,,w uchwale wyst4pily blgdv rachunkowe przy

jej przepisywaniu". Ja rozumiem blgdy rachunkowe, gdy ktoÉ ále wylicza wynik mnoZenia

bqdí dzrelenia. To jest btqd rachunkowy. Blpdy rachunkowe - jak twierdzi Pan Burmistrz-

polegaty na. stworzeniu 18 nowych przedmiotów opodatkowania, które s4 zaznaczone na kolor

czerwony. Naniesiono poprawkp, o której Pani Skarbnik wspomniala. któr4 zglaszalem ptzy

uchwalaniu uchwaly w dniu 12 grudnia * kolor zielony. Przypominam, 2e Ip uchwalg

parafbwala wtedy obecna na sali Pani Radca. Zmniejszono kwoty podatku w dwóch

przypadkach - macie Panstwo na kolor niebieski. Uchwala ogloszona w Dzienniku

Úrzpdowym rózni sig od uchwal wczeSniej wymienionych i tak: w dwóch wypadkach stwarza

dwa nowe przedmioty opodatkowania - zaznaczono na kolor rózowy. Naniesiono poprawkp,

którq zgJaszalem przy uchwalaniu uchwaly w dniu l2 grudnia - kolor zielony. zmniejszono

kwotg podatku w dwóch przypadkach * na kolor niebieski. Wniosek, jaki mi siQ nasuwa po

tych uchw'alach. po pierwsze: Panu Burmistrzowi radni s4 zbQdni, a ustawa o samorz4dzie

gminnym, któr4 mozna przeczttf¿ó w kalendarzachjakie dostaliÉmy w art. l8 pkt 2 mówi, ,,do
wyl4cznej wlaúciwoici rady gminy nalezy: ppkt 8 - podejmowanie uchwal w sprawach

podatków i oplat". Panie Burmistrzu. Wnoszg o wyci4gnipcie konsekwencji w stosunku do

osób, które w Urzpdzie odpowiadaty za prawn4 stronp stanowionego prawa lokalnego.

Py'tam za Pani4 redaktor Pacanowskq z wczorajszego ECHA - kto odpowiada za balagan

w gminie. To wstyd, abySmy jak gmina znajdywali sig na pierwszych stronach gazet. Proszp

o poinformowanie nas jako radnych jakie i w stosunku do kogo Pan te konsekwencje

wyci4gn4l. Pytam, czy stac nas jako gming przy tak skromnym budzecie na straty. Pan

Burmistrz doskonale sobie zdaje sprawQ, 2e ta uchwala moze nie wejSó w Zycie z dniem

I stycznia. Autory'tety w dziedzinie prawa administracl'jnego mówi4, 2e nie wejdzie. Stracimy
jako gmina 100 000 o których wspomniala Pani Skarbnik. Dlaczego tak sig dzieje, ze my tu

wJgdrzejowie od dawna juz nie potrafimy stworzyó dobrego prawa, iezeli chodzi o podatki od

Érodków transportu. Czy uchwala z roku ubieglego byla do koúca dobra? Czy ujqliSmy tam

wszystko? Trudno mówió. 2e je2eli zmieniamy stawki" które okreSlil ustawodawca" jezeli

pomijamy okreslone kategorie opodatkowania, to s4 to blgdy techniczne, czy btgdy

kosmetyczne - jak okreSlila to Pani Przewodniazqca.
Przewodniczqca Rady Elzbieta WiSniewska wyja3nila, 2e powiedziala wyraínie

,.zmiany, o których mówig nie s4 zmianami kosmetycznymi a mery'torycznymi, a dzialanie

wkroczeniem w kompetencje Rady".
Radny Zipbiúski powiedziai. 2e tak przewodnicz4ca powiedziala w wyw-iadzie dla

Telewizj i Swiptokrzyskiej .
Przewodniozqca Rady wyjaSnila, iz powiedziala" ze wigcej informacji w tym dniu nie

udzieli, poniewaz uwa2a, ze najpierw Rada powinna zaznajomió sig ze sprawami - i tak

poczynila. To Rada pierwsza winna byla dowiedzieó sip o zaistnialej svtuacji, dlatego swoj4

wypowied2 dla Telewizji Swigtokrzyskiej zakohczyla stwierdzeniem. ze wipcej na dziei

dzisiejszy nie ma do powiedzenia. Powiedziala tyle, ile mogla powiedzieó bez Rady. W tej

chwili powiadomila Radg.
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Radny Zigbiúski zgadza sig" ze tak Pani Przewodnicz4ca zakohczyla, jednak wczeSniej

pojawilo sig zdanie, ze s4 to zmiany kosmetyczne. Jest to do odzwierciedlenia.

,.pánle Burmistrzu. Zastanówmy sig, czy tauchwala ma szansQ wejéó w Zycie. bo jezeli nie, to

proponujg uchylenie uchwaly z 12 grudnia i stworzenie naprawdg dobrego prawa. Jezeli nie ma

prawników w Urzpdzie, to proszg. niech ktoó nam pomoze za p\en\qdze, na pewno zaplacimy

mniej, niz strata 100 000 zl. Dlatego wnioskujg o uchylenie uchwaly z 12 grudnia. Pytam Pani

Przewodni czqcej. któr4 tak naprawdg, uchwalq chcemy zmieniÓ, poprawió: czy tp, która

wplynpla do RIO, czy tQ, która zostala opublikowana. Sk4d sip wzisa tak duza rói:nica migdzy

tymi dwoma uchwalami? Pytam równiez, kiedy uchu,ala zostala wyslana zBiura Rady Urzpdu

Miejskiego".
Skarbnik Gminy Pani Bozena Ciepluch powiedziala'. ,,Czy wyobrazacie sobie Panstwo,

ze my bySmy takq pomazanq uchwalg wyslali? Mówi4c o zmianach powiedzialan't. 2e te btqdy

sq blé¿ami iechnicznymi; nie mówilam, ze s4 to bledy rachunkowe, natomiast pow-iedzialam

wyrainie, ze dwa punkty zostaly dopisane. Czy to sig odbywalo za wiedzq, czy niewiedz4

oiganów nadzoru, jest to sprawa tych organów. Zwróócie Paústwo uwagq. czy takq uchwalg

,,7tastkami", dopiskami mozna wyslaó? Takiej uchwaly sig nie wysyla. Ta uchwala moze byÓ

traktowana jako material do prac nad uchwal4'.
Radny Jan Zipbinski powiedzial, 2e dopiski s4 naniesione przez urzpdnika RIO;jest to

material roboczy urzgdnika RlO, co zapewne moze Pan Rzepa potwierdziÓ'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial " 2e kaidy pracuj4c nad uchwal4 traktuje jq jako

robocz4. Uchwala opublikowana po dokonaniu tych poprawek w porozumieniu z organem

nadzoru, to jest nutiyrn prawem. Panstwo dzisiaj podejmq decyzjp dotyczqc4 zmian, które

organ nadzoru nam przeslal. Na dzisiejsze obrady jest wniesiona uchwala w sprawie zmiany tej

uchwaly, gdzie w trybie rozstrzygni pcia przez organ nadzoru zobowi4zano gminp do dokonania

zmian iej uchwaty, która jest opublikowana w Dzienniku Urzgdowym. Bqdzie to prawem od

1 stycznia. Poniewaz byloto opublikowane z dniem 16 grudnia. My dowie2liSmy 17 grudnia.

W iak gorqcym okresió, jaki byl w ubieglym roku samorzqdy wielokrotnie sq stawiane pod

Écian4 áo kóniecznoici itanowienia prawa miejscowego i opublikowania uchwal. rv trybie

bardzo gor4cym i to nie dotyczy tylko naszego samorz4du; wipkszoÉó samorz4dów

w podobnym irybie uchwalala. Sesje równiez zwolywane byly w trybie naglym, bo termin 12

grudnia te2 zwiqzany byl z tym. abyémy mogli ustanowió prawo miejscowe Pamigtaj4 panstw'o

iie tych uchwal bylo To, ze pewne uchwaly s4 trudne i sq ulomne nie koniecznie jest wynikient

bra{u pracy nad nimi. Podejrzewam.Zerówniez ustawa nie wyczerpuje wszystkich mozliwoéci

i wszyitkióh pojazdow, jakle sig w tej chwili znajduj4 Trudno nad4zyÓ za tym. co sip dzieje

w ustawodawstwie. Zawsze bgdziemy musieli dokonywaó pewnych zmian - ocz)'\)viécie te

zmiany bedE obowiqzywaó w okreélonym czasie. Natomiast opublikowanie w dniu 16 grudnia

wynika z rczerwacji i uzgodnienia terminu. Kiedy Dziennik sig faktycznie ukazal, to juz Pan

oápowiedzial. Nie chcialbym usprawiedliwiaó UrzEdu Wojewódzkiego. ale mamy

w województwie 102 gminy, które uchwalaly uchwaly podatkowe. Musiala to byc bardzo duLa

ilo$ó I mySlg, ze ten sposób postgpowania w niczym nie narusza prawa. Wazne, ze jako rada

uchwalilismy to w dniu 12 grudnia, co stanow'i element waznoÉci tej uchwaly, a nie to,2e

dorgczyliSmy jq 17 grudnia.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wisniewska powiedziala, 2e byla propozycja odnoSnie

wyci4gnipcia konsekwencji sluZbowych i w tej chwili chciala postawió wniosek skierowany do

Pana Burmistrza o wyci4gnipcie przez Burmistrza konsekwencji stuzbowych w stosunku do

pracowników winnych zaistnialej sy.tuacji. Przewodnicz4ca Rady chcialaby byó o tym

poinfbrmowana, a o rozstrzygnigciu Burmistrza w tej sprawie poinformuje radnych. Wniosek

powinien byó przeglosowany.
Radny Stanislaw Baranski prosi o kilka minut przerwy, aby sip mozna naradzió.

Radny Alfred Bialy zwrócil uwagQ na inny aspekt sprawy. Operujemy ,,osiami",

.,tonami" itd. To jest bardzo trudna sprawa i przyznal, 2e IeZ sig na tym nie zna, a co dopiero

kobieta. Jest to bardzo trudna uchwala, ale to nie znaczy, 2e ona ma byó zla. ,,Pomijam
wszystkie tonaze. pomijam wszystkie cyfry. Cty burmistrz, czy ktokolwiek inny ma
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uprawnienia do tego, zeby zmieniaó to, co Rada ju| raz postanowila? Wydaje mi sig" ze to jest

niemozliwe. n jezéli úzeba zmienió, burmistrz musi postawió taki wniosek na Radzie i Rada -

je3li wniosek bédzie zasadny - zmieni. Natomiast w zadnym wypadku nie mogg siQ pogodzió
"ztym, 

Leby raz przeglosowana sprawa mogla zostaó poprawiona przez kogokolwiek. Rada jest

o.gun.* takim,-któiego uchwal nie mo2na dowolnie zm\eniaó. Zarowno Pani Skarbnik jak

i Pan Burm istrz oraz pluru pttytnajq. 2e nie chodzilo o groszowe dopiski, ale sprawa dotyczyla

spraw meryrorycznyóh. .t.z"li tak, to nie moge wyjsó uchwaly z Rady. które s4 niezgodne

zprawem. 
-Na 

to wiaSnie chcialbym rwróció uwage; nie pod kqtem krytykanctwa, ale zeby

wreszcie raz zakoítczyó sprawy, zeby z naszego Urzpdu wychodzily sprawy merytorycznie

czyste, zeby nikt nie- miil odwagi ich póániej kwestionowaó. Tvm bardziej. jeÉli uchwala

dotyczy tego, co najbardziej ludzi bulwersuje, a wigc pieniqdzy. Nic dziwnego, ze wszyscy sip

t.r* prryglqdajq i maj4 do tego prawo. Tak sip zlo2ylo, ze w tej Radzie s4 ludzie" którzy

trochg fepiej czytaja nlz dawniej. W zeszlym roku mieliémy problem z tak4 samQ uchwal4.

Jezeli juipioblerny byly, to w tym roku te problemy powtarzaó sig nie powinny. Proszp, aby na

prrysrloSi nie bylo takich s1'tuacji. To, co Rada uchwali, nikt z urzqdników nie mo2e zmienió;

ÁoLe t*ieniC tyltco Pani Przewodnicz4ca razem z Rad4, bo to nalezy do kompetencji Rady
proszg. aby w przyszio:íci tak te sprawy sip odbywaly. Pomijam wszystkie inne sprawY, chodzi

mi tylio o-prawny aspekt tego zagadnienia,.a on w tej uchwale pozostawil wiele do 2yczenia" -
przewodniczEca Rady o gódrini. 1i00 oglosilá prr*t*g irwajqc4 do godziny I 130
po wznowieniu obrád pizyst4piono do glosowania wniosku w sprawie wyci4gnipcia

przez Burmistrza konsekwencji sluzbowych w stosunku do pracowników winnych zaistnialej

sytuacji. PrzewodniczEaa Raáy chcialaby byó o tym poinformowana, a o rozstrzygnigciu

Burmistrza w tej sprawie poinfbrmuje radnych.
Wyniki glosowania wygl4daty nastqpujqco:

Z a - 1 8
Przeciw- - 0
Wstrzymalo sig - 2
Wnio sek zostal przyipty .

Radny Wojciech Bilewicz w imieniu radnych Klubu Wspólnoty Jpdrzejowskiej

wnioskuje o po*olunie Komisji skladajqcej sig z przedstawicieli kazdego Klubu Radnych do

spraw ustalenia winnych zaistnialej sltuacii.
Przyst4piono do glosowania wniosku.

-  l 1
Przeciw - o
Wstrzymalo sip - 7
Wniosek zostal przyj pty.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch uwa2a. 2e moíe nie powinna o tym mówió, a moíe

jest juz za póano, ale juz powiedziala, kto t4 uchwalp poprawil. Pani Skarbnik mySli, ze Pan
-Burmistrz 

ukarze j4 i nie wie, dlaczego radni maj4 powolywaó komisjg. Przeciez to Pan

Burmistrz karze pracowników. ,,Powiedzialam wyraánie, ze po przeanalizowaniu tej uchwaly

doszlam do wniosku, 2e zostanie uchylona, dlatego poprawilam blgdy techniczne i te dwa

zapisy, aby wszystkich opodatkowaÓ".
Radna Ewa Ptasznik powiedziala. 2e poniewaz rzecz dotyczy uchwaiy podjptej przez

Radg Miejsk4 radni chcieliby uczestniczyó w procedurze wyjaSniania sprawy.
nádny Jan Zigbinski zapi,tal Pani4 Skarbnik, czy ona odpowiada za zgodnosó uchwal

z ustaw4, Pan ZiEbiúski uwaza. ze nie. Sprawa polega na tym, ze uchwala poddana pod

glosowanie byla niezgodna z ustaw4 czyli z prawem, które jest najwazniejsze. Te sprawy nie

sq w kompetencji Pani Skarbnik.
Skarbnik Gminy Bo2ena Ciepluch powiedziala, 2e poczuwa sig o tyle do w.iny, iz nie

zna sig na prawie o ruchu drogowym oraz na warunkach technicznych pojazdów, chociaz

ustawy przecz5ú.ala. Zorientowala sig, ze te zapisy powinny byó. Jezeli chodzi o cztery zapisy.
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ro na pewno RIO czy Wojewoda uchylili by uchwalg, a brak dwóch zapisów spowodowalby to,

ze nie wszystkie pojazdy na terenie naszej gminy bytyby opodatkowane.
Radny Adam Wójcik powiedzial, ze poniewa| przed chwil4 zostalo przeglosowane

powolanie komisji radni s4 zobligowani powolaó tq komisjg. Radny stawia wniosek, aby

poszczególne kluby zglosily swoich przedstawicieli. Radny uwa2a, ze ta komisja niczego zlego

ni" p.ryni.sie ani dla Burmistrza, ani dla Urzpdu, ani dla poszczególnych urzpdników, wprost

przeciwnie: komisja wyw¿tzy wszystkie racje i pomoze w wyjaSnieniu sprawy, a ostateczne

decyzj e podej mie Burmistrz.
Przewodniczqca Rady poinfbrmowala, 2e s4 zgloszone trzy Kluby Radnych, wigc

komisja bgdzie trzyosobowa.
Radna Ewa Ftasznik w imieniu klubu Wspólnota Jgdrzejowska zglasza kandydaturq

radnego Stani slawa Baraúskiego.
Radny Krzysztof Swiettik w imieniu radnych klubu PSL zglasza

Pawla Smor4ga.
Radny Adam Wójcik w imieniu radnych klubu SLD zglasza

Kazimier za Mi chal sk i eeo.

kandydaturp radnego

kandydaturq radnego

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zapYrrala radcp prawnego, czy sklad komisli powlnlen

byó glosowany oddzielnie, czy razem.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska poinformowala, 2e ma duzo do porviedzenia.

,,Wyobrazalam sobie, ze w punkcie, w którym jest mowa o uchwale o podatku, wszyscy radni

beda mieli moznoSó wypowiedzenia sip i ewentualnie wtedy Pani Przewodnicz4ca udzieli mi

glosu i poprosi o wyjaénienie. Sprawa przybrata doSó dziwny obrÓt, bo po pierwsze: do czego

Paistwo powolaliscie tg komisjp? Nie bardzo rozumiem. Ie2eli do zbadania przewinienia

pracou,ników to w ogóle taka komisja nie jest potrzebna, dlatego, 2e mo2e to zrobió tylko'Burmistrz. 
Nie jest to kompetencja Rady. Panstwo bqdziecie mieli moznoéÓ w ogóle ocenió

pracowników mianowanych, bo na jednej z nalbli2szSrch sesji bpdziecie Paistwo musieli

wybraó przedstawicieli do komisji do oceny pracowników samorz4dowvch, bo coS takiego

pizewidúje Statut i to musi byó zrobione, czyli wszystkich mianowanych i powolanych.

bzisiaj, ó*y"r, widzialabym cel takiej komisji, któr4 Panstwo dzié powolali, ale moze do

zbadania losów tej uchwaly: czy dokonano poprawek, kiedy, co, jak. Moze w tym sensie Nie

mo2e Rada oceniaó pracowników. bo jest to wyl4cznie kompetencja Burmistrza i Paústwo

zobowi4zali$cie, zeby Burmistrz to zrobil, i dobrze. Nie wiem, czy w ogóle RIO pozwoli'

przecie2jest to organ nadzoru i powiedzq -jakim prawem radni chc4 od nas intbrmacji czy

wylumaczenia sip. Mam powazne wqtpliwo3ci".
Przervodnicz4ca Rady wyjaénila, 2e mowa byla o powolaniu komisji nie celem badania

historii uchwaly.
Pani Kiw-iorska powiedziala iz zdaje sobie sprawq. iz Panu radnemu Zigbiúskiemu

chodzi wyl4cznie o jej osobE * tak zrozumiala z wypowiedzi; jest w stanie mówió dlugo na ten

temat i wyjaénic szczególowo pewne rzeczy, ale wszyscy radni powinni sip wypowiedzieó *

chyba" ze ktoi nie chce. Pani Kiwiorska wyjaSni na koácu temat waznoSci tej uchwaly

i wniosków Pana radnego odnoénie zmiany.
Radna Ewa Ptasznik zwrócila uwagp, ze pytanie bylo jasne: czv glosowaÓ tazem. czy

osobno. Wniosek w prawie powolania komisji jest przyjgty i nie nale|y nad tym dyskutowaÓ.

Radny Jan Zigbiirski zap¡al, kto odpowiada za zgodnoSó prawa lokalnego z ustawq.

Nazwisko radcy nie zostaio u2yte. Radny myili, ze tego dokona Pan Burmistrz.
Radny Adam Wójcik powiedzial, ze jest to kwestia sprecyzowania, bo trzeba przyznaó

racjq Pani Radcy, ze co innego jest kwestia ukarania, gdzie jest okreélona procedura i okreÉlony

podmiot, który mo2e tego dokonaó. Komisja w zadnym wypadku i w zadnym razie nie bqdzie

nikogo karaó. Podstawowym celem komisji jest ustrzezenie sig przed wyst4pieniem tego

rodzaju przypadków w przyszloSci. ,,Nie chcemy dochodzió winy pracownika x, y, z" tylko

chcemy dojSó do prawdy materialnej jak to bylo oraz wplyn4ó na Burmistrza i nikogo wigcej,

bo jako Rada chcemy rozmawiaó z Burmistrzem, a on sobie bgdzie na swoim podwórku

sprzqtal.,,Celowoéó tej komisji, mimo zastrze2eh Pani Radcy, widzp".
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Przewodnicz4ca Rady poprosila o odczytanie wniosku zgloszonego przez radnego

Bilewicza
Wniosek odczytano: ,.Radny Wojciech Bilewicz w imieniu radnych Klubu Wspólnoty

Jgdrzejowskiej wnioskuje o powolanie Komisji skladaj4cej sip z przedstawicieli kazdego Klubu

Radnych do spraw ustalenia winnych zaistnialej sytuacji".- 
Wszyscy kandydaci zgloszeni do skladu komisji wyrazili zgodg na kandydowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjpla sklad komisji do spraw ustalenia winnych

zaistnialej sytuacji.
Komisja bgdzie pracowaó w skladzie. Radny Stanislaw Baranski, Radny Pawel Smor4g, Radny

Kazimierz Michalski.
przewodniczqca Rady zwrócila sig do Rady. Czy radni przyjmujq do w'iadomoÉci

wyjasnieni a zloilone przez Pani4 skarbni$ i poprosila o przeglosowanie.
Radna Ewa Ptasznik zapytala, có na celu ma to pytanie. Komisja jest powolana, jest

wniosek Pani Przewodnicz4c€1, jest przyjgty wniosek Wspólnoty, jest ustalona komisja,

dlaczego jeszcze majq byó prowadzone os4dy nad Pani4 Skarbnik? Pani Skarbnik zabrala gios.

jaki przysluguje kazdemu uczestnikowi sesji
przewodnicz4ca Rady o godzinie t i55 oglosila przerwp trwajqc4 do godziny 1205.

Po wznowieniu obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zwrócila sig do radnych

z pytaniem . czy Rada przyjmuje do wiadomoÓci wyjaínienia Pani Skarbnik udzielone

w zwiqzku z ukazaniem sig w Dzienniku Urzgdowym uchwaly.
Przyst4piono do glosowanta.
z a  -  1 l
Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 2

Radna Janina Szreniawa zapy4ala,
czy wyra2a14 zgodg na ten wniosek.

dlaczego Pani Przewodniczqca nie zapytala radnych,

Przewodnicz4ca Rady wyjaSnila, ze
Radny Pawel Smor4g poprosil, aby

prowadzi obrady i sama zglosila to zapltanle.
Pani radca wypowiedziala sig w kwestii prawnej" co

do tej sy.tuacji, która w tej chwili zapadla.
Radny Andrzej Hatny zwrócil uwagQ, ze popelniono biqd logiczny: o wyjaénienie sprawy

zostal poproszony Pan Burmistrz. który udzielil glosu Pani Skarbnik i wypowiedi Pani

Skarbnik nale2y traktowaÓ jako wyjaSnienia Burmistrza.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala'. ,.Ieleli chodzi o ostatni w-niosek, to

jest przyjpte w radach, 2e jeaeli ktos sklada wyjasnienia, to Rada ma prawo przeglosowaÓ, czy

p.tyj*új", czy nie. To sip zniczym nie wiqze, po prostu -2eprzyigla do wiadomoéci. W tej

materii tyle mam do wyjainienia.
ChcA powi edzieó wigcej na temat tego, co jest najistotniejsze dla Rady, dla gminy, na temat

wazno3ci tej uchwaly. Przyklad zly idzie z góry. Nie waham sig tak powiedzieó. Od paru lat

byla w trakcie opracowywania ustawa o dochodach jednostek samorzqdu terytorialnego.

Üstawa dziwnym trafem w Sejmie nie przeszla, zdjpto jqzporz4dku obrad i w ostatniej chwili

ministerstw.o finansów gor4czkowo zaczpLo nowelizowaÓ ustawp o podatkach lokalnych.

W listopadzie. Nowel\zai1e vkazaly 30 listopada. Ja ofrzymalam dokladnie 1l grudnia; sesja

byla l?grudnia. Czy sip musialy ukazac? Musialy sig ukazaó te nowelizacje, bo gdyby sig nie

ui<azaly lmówiq o ustawie), to gminy zostalyby pozbawione dochodu, a na pewno bylyby te

dochody na poziomie 2002 roku. St4d ten po3piech w tworzeniu prawa. Jak pospiech jest

w tworzeniu prawa, to wiadomo jaka jest jego jakoéó. Byto tak - z tego co mi wiadomo, ze

Regionalne lzby Obrachunkowe w dniu 2 grudnia majqc jeszcze nieoficjalny tekst ustawy,

robily szkolenia na temat uchwal o podatku od nieruchomoSci i uchwal o podatku od Srodków

transportu. Sami Paústwo juz widzicie, 2e maferia nie jest ani prosta, ani latwa, jeéli chodzi

o poáatek od Srodków transportowych. Ja bardzo sig cieszg, ze wiród Panstwa jest jeden radny,

który az tak clobrze tQ materiQ opanowal i myélg, 2e przy tworzeniu uchwaly w przyszlej

kadencji Pani Skarbnik niewqtpliwie wykorzysta zdolnoéci radne-eo, poprosi zeby pomógi tp

uchwalg sprecyzowaó dokladnie . Jeaeli chodzi o mnie, to z przykroéci4 muszg stwierdzió, ze
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nie razróZniam w ogóle przyczepy od naczepy, zawieszenia pneumatycznego od innego

i innych technicznych terminów. Przykro mi - nie rozró2niam w ogóle. Po prostu nie jest to

zadiniem prawnika. Moje zadanie jest: wypowiedzieó sip na temat projektu uchwaly, czy jest

zgodna z ustaw4. Czy w podstawie prawnej jest prawidlowo powolana ustawa. jak i kiedy

*.11odri w zycie, natomiast co do szczegolowoici tej ustawy, to muszg Panstwu powiedzieÓ, ze

sam ustawodawca nie naklada w tym roku po tej nowelizacji az tak wielkich obowi4zkórv jak

to bylo w ubieglym roku. W ubieglym roku uzyl ustawodawca,2e .,rada rÓznicuje", w tym roku

,.*o¿* zróznióowaó", czyli pozostawia duz4 swobodp radzie. Proszg paústwa. Oczywiécie

podpisalam projekt tej uchwaly, który Paústwo otrzymaliécie z materialami na sesjg przed 12

gruánia, a oirzymaliScie Z dni przed sesj4. Z przykroici4 muszq powiedzieÓ. ze nie cz1'talam tej

irtu*y, bo nie mialam mozliwoéci przeczytaó i opieralam sig w duzej mierze na uchwale

z ubieglego roku. Z tym, ze oczy"wiScie jeSli chodzi o wysokoÉó stawek. to w ogÓle nie moja

rzecz"-bo to Rada dowolnie mogla uchwalió - podwyzka miala byÓ 2,8 oA. Przyznam sig

Paústwu, 2e zastanowilo mnie w tej uchwale co innego. Dlaczego na przyklad pojazdy

trzyosiowe - no bo tak sobie jako laik mySlg, 2e taki trzyosiowy powy2ej 36 ton, to bardziej

drógi niszc zy, niZ taki o 12 tonach - dlaczego podatek jest nizszy. Ale to nie jest sprawa radcy

p.u*'n.go, to jest sprawa - niestety - radnych. Nie wiem, proszp Paústwa, moze nie mam racji,

czy ta-uchwala" te stawki, nie dzialaj4 przypadkiem w interesie jednego, góra trzech

priedsiqbiorców, a nie mieszkañców gminy. Bo chyba nie trzeba wielkiego zaangazowania,

Zeby wiedzieó, zreszt4Pan Radny Naczelnik mo2e powiedzieé, jakich pojazdów w gminie jest

wigcej, czy takich do 12 ton, czy takich cig2szych. A zaloieniem podatku od érodków

transportowych jest wlaÉnie to, zeby byly to kwoty na napraw-g dróg, i chyba jest slusznym

ilogicznym zalo2enie. ze ten, kto bardziej drogi niszczy,to powinien plació podatek wy|szy

Pozwoliiam sobie w tej chwili na tak4 wy'powiedl. byó mo2e wykraczaj4c4 poza materig

prawn4, ze po prostu niejako zostalam sprowokowana wypowiedziami typu >nieudolny urzqd<

wiadomo. nieudolni ,rrgdni"y, a ja jestem tak2e urzpdnikiem. jakkolwiek mam zawód, a nie

stanowisko.
Wyobra'lcie sobie Paústwo s¡uacjg. gdy gminy maj4 uchwaliÓ uchwaig, która ma wejéó

koniecznie w zycie 1 stycznia. Wiec gminy gor4czkowo na sesjach te uchwaly podejmuj4' Co

do waznoÉci tych uchwal, moze wypowiedzieó sig tylko organ nadzoru. jest nim Regionalna

lzba Obrachunkowa. Na 102 gminy w województwie Czy Paústwo sobie w'yobraZacie. 2e

w ciqgu 2-3 dni organ nadzoru moze sprawdzió dokladnie te uchwaly? Czy jest to w ogóle

fizycin4 mozliwosci4? Wigc podejrzewam, 2e ich nie sprawdza. tylko publikuje, a sprawdza

poi.- i robi ewentualne rozstrzygnigcia nadzorcze. Jest taki zapis w ustawie o samorz4dzie

gminnym: >niewaznoéó uchwal moze stwierdzió tylko organ nadzoru< z powodu ich

iiezgodnoici z prawem . czyli RlO. Natomiast w przypadku nieistotnych naruszen, które wcale

nie skutkujq niáwaznoéci4 uchwal, organ nie stwierdza niewa2noSci. Mys19,2e w przypadku.

gdy tych'nieistotnych naruszeú byto - a wiem w odniesieniu do 80 gmin na terenie

lojewodztwa - to organ nadzoru nawet telefbnicznie sig porozumiewal. W ten sposób, bo nie

byio fizyczn4 mozliwoéciq, zeby to pisemnie, w ci4gu okreSlonego czasu doszlo do gminy,

gmina mogla zwolaó sesjq w trybie naglym trzech dni, wipc porozumiewal sig telefonicznie.

Á stad wiem, ze w wielu gminach niestety nawet trzykrotnie glosowano i podejmowano. I to

nie jest ani wina radnych, ani urzgdników, tylko takiego prawa, jakie mamy i jakoSci jego

twoizenia i szybkoSci. lJkazala sig uchwala z dat4 16 grudnia. czyli ona weszla w zycie

I stycznia. Gdyby z datq 77, to takze by weszla w zycie I stycznia, bo prawo wymaga, ze

w ci4gu 14 dni od daty ogloszenia \ ma znaczenia data opublikowania. Ja nie wnikam, czy

mógl IJrzqd Wojewódzki wczeéniej. przypvszczam. 2e nie mógl, bo jest technicznq

niemozliwoici4 opublikowaó 100 uchwal w ci4gu jednego miesi4ca. Zastanówcie sig zatem

Paústwo nad tym obwinianiem. czy rzeczywiScie Skarbnik , czy ja, czy inni pracownicy, czy ta

wina jest tak wielka? Czy rzeczywiÉcie byla frzyczna mozliwo$ó dokladniejszego napisania

i sprawdzenia? Bo tak, jak mówig: sami Paústwo widzicie, jest to sprawa trudna: osie, tona2e,

roibicie, tutaj bardzo latwo o pomylkq. W moim przekonaniu ta uchwala jest wu2na

z wyj4tkiem tych punktów, w których organ nadzoru stwierdzil iei niewa2noSó z powodu
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przekroczenia w jednym miejscu dopuszczalnej maksymalnej stawki - bodajze punkt 7C. I tu

siq tgadzam, to jést pirekrocione. Natomiast jeSli chodzi o drugi punkt tego stwierdzenia, no to

prry[ro, ale organ nadzoru nie mial racji, bo myímy napisali dobrze. nie przekroczyliSmy

stawki ustawowej. I w tyrn przypadku organ nadzoru sig tez pomylil. Macie Paústwo jawny

dowód jak siq myl4ludzie, którzy maj4za duzo tego wszystkiego. I dlatego uw-a2am' ze to, co
panstwo macie w materialach i w punkcie porz4dku obrad, nale|y przeglosowaó, poniewaz ta

uchwala opublikowana, 1 stycznia bylaby wlaSnie niewaZna w tym jedynym punkcie, a te

nastgpne: powtarzamy to, cotylo napisane, mimo, ze oni zakwestionowali, ale racji nie mieli'

Dla pewnosci nalezyio przeglosowaó. Czy ta uchwala moze byó uchylona? Szanowni Paústwo

nadni. Na to Laden p.u*nit nie odpowie. bo s4d nie feruje wyroku przed rozpatrzeniem

sprawy. Dopiero gdyüy Naczelny SAd administracyjny stwierdzil niewaznoSó. to byó moze

Up¿rie niewazna. Jeielí chodzi - powrócA do tego w4tku - 2eten odpowiada, kto podpisuje za

zgodno3ó z prawem. Ilu prawników, czasem sip mówi tak popularnie, tyle opinii. Nie jest to

t¿¡, natomiist kazdy prawnik ma prawo do wyrazenia swojej opinii i uzasadnienia jej. Ja

wyrazilam opiniq podpisujqc projekt w pelnym przekonaniu. Ale jakie ja mialam mozliwoéci.

to paírstwo oceúcie sami. 
-Co 

do tego, czy prawnik odpowiada. Gdyby odpowiadal za wygranie

sprawy to przypuszczam, ze takiego prawnika r.v Polsce nie ma. ktory siq nigdy nie pomylil. Bo

-Vtq iie rá¿y, po to jest druga instancja, po to jest S4d Najw-yLszy, zebv krygowaó' Zwlaszcza

*iy* natloku ustaw. Do pomylki prawo ma kazdy. Rzeczw tym, zeby t9 pomylkq wychwyció

w porg i w porp naprawió. Oceúcie paistwo, jaka byla mo2liwo3ó naprawienia tej pomylki;

o"rn"i. ru-i. Z" wczeéniej Pani Przewodnicz4ca nie miala moznoSci Paústwa zapoznaó. to jest

oczywiste, bo Przewodnicz4ca mo2e zapoznaó tylko na sesji, nie moze zapoznawaÓ na

nieformalnych spotkaniach. Ma wagp tylko to, co przedstawione jest na sesji i co Panstwo

rv materialach otrzymali. Czy wolno takie poprawki robió? Powiem z góry'. nie wolno'

Oczywi6cie, ze nie wolno. Tu nie mam w4tpliwoéci, tylko ja staralam sig Paústwu wrykazaÓ,

dlaczego tak, i ze sirtuacja po prostu zostala spowodowana takim tokiem uchw-alania ustaw'

Rzecz nalezy do Panstwa. Moim zdaniem dla dobra gminy *wprawdzie ta uchwaia"

potw-ierdzam, ona jest wazna- ale myélq ze nie bpdzie wielkim uchybieniem, jezeli Paústwo

potwierdzicie swoj4 wolp waznoici tej uchwaly, ze tak. 2e Rada zgadza sig z tym, co

bpublikowane zostalo w Dzienniku Urigdowym. Myé19, ze takie cos nie bpdzie wielkim

bipdem, ale oczywiscie, to jest moja opinia, a takiego wniosku ja nie mogp stawiaó'"

Radny Jan Zipbiúsii powiedzial. ze Pani mecenas przesadza z jego znajomoiciQ prawa.

,,Ja tylko potrafig porówny"w'aó uchwalg z ustaw4'
Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial art.9l ustawy o samorz4dzie gminnym oraz

uchwalg kolegium RIO z dnia l5 stycznia 2003 roku lw zalqczeniu do protokolu/. Burmistrz

poprosii aby radni usankcjonowali to, co siq stalo. natomiast sprawa poprawek' kfóre s4 w

materialach bgdzie kolejnym etapem co do tej uchwaly. Kiedy to wejdzie w zycie bpdzie

równiez zaleLalo od organu nadzoru.
przewodnicr4"u Rudy zapl4ala radnego Zipbiúskiego, czy podtrzymuje swój wniosek

o uchylenie uchwaly z l2 grudnia.
Radny Jan Zigbiñski odpowiedzial, 2e tak, chyba 2e Pan Burmistrz welmie

odpowiedziainoéó za zgodnoóó z prawem uchwaly i bpdzie obowiqzywaó od I stycznia 2003

roku. Radny Zipbiúski nie chcialby ózialaÓ na niekorzySó gminy.

Przewodnicz4ca Rady powiedzial a, 2e fak wlaénie radni maj4 to przedstawione

W tej sytuacji radny Ziqbiúski wycofal swój wniosek.
przewodniciqca nády przytoczyla uchwaiq kolegium RIO z dnia l5 stycznia 2003 roku

lw zalqczeniu do protokolu/ oraz projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej

w Jgdriejowie nr llllgl02 z dnia 12 grudnia 2002 roku w sprau'ie ustalenia wvsokoéci stawek

podatku od érodków transportowych na 2003 rok.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejrku * Jgdrzejowie powzigla Uchwala Nr IV I 40 I 03 w sprawie zmiany

uchwaly Rady Uiejskiej w Jgdrzejowie nr lLl19l02 z dnia 12 grudnia 2002 roku w sprawie
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ustalenia wysokosci stawek podatku od Srodków transportowych na 2003 rok nastppuj4c4

iloÉci4 glosów;
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 1
lUchwala nr lV / 40 I 03 w zalqczeniu do protokolu/.

A d 9
Radna Janina Szreniawa zapylala" kto mieszka w mieszkaniu przy ul. Piastowskiej oraz'

czy jest ono wyl4czone ze sprzedazy.
Sekretarz Gminy wyjaénila, i:.e mieszkania przy ul. Piastowskiej nie s4 ujpte

w zal1cznrku jako mieszkania wyl4czone ze sprzeda|y.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e te mieszkania s4 w zal4czniku pod pozyciq 42.

jako mieszkania przeznaozone do sptzeda2y-
Wigcej uwag nie zgloszono.
nada tvtle¡ska w lplrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr IV I 41 I 03 w sprawie:

wprowadzenia zmian do programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach

2002 - 2006
fuchwala Nr tV/41103 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad  10
Uwag nie zgloszono.
nada trrtiejsla w Jpdrzejowie jednogloSnie powzigia Uchwalp Nr IV I 42 I 03 w sprawie

przyjgcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
fuchwala Nr IV/42l03 w zalqczeniu do protokoiu/

A d  I l .
Radny Pawel Smor4g w imieniu Komisji Rewizyjnej wnosi o zmianp zapisu w S 2

punkt 2 na zapis ,,Zakaildqnieusprawiedliwion4 nieobecnoéó potr4cane bpdzie 2A oA diety" .

itada Miejská w Jgdrzejowie jednoglosnie przyjqla poprawkp zg].oszonqprzez Radnego Pawla

Smor4ga.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalg Nr IV I 43 I 03 w sprawie ustalenia diet

dla radnych z tytulu wykonywania mandatu, nastgpujqca iloéciq glosóu':

Z a - 1 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 5

/Uchwala Nr IVi43l03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  12.
Uwag nie zgloszono.
Raditrliejsia w Jpdrzejowie jednogloÉnie powzipla Uchwalp Nr lV I 44 I A3 w sprawie

ustalenia stawek procentowych oplat adiacenckich.
iUchwala Nr IV/44l03 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  13
Uwag nie zgloszono.
Rada l,liejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr IV I 45 I 03 w sprawie

wyra2en\a opinii dotycz4cej wnioskowanego drzewostanu lasów za ochronne.

/Uchwala Nr lV/45l03 w zalqczeniu do protokofu/.

O godzinie l25tt Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosil a przerwe trwaj4c4 do godzinyl 31s
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po wznowieniu obrad Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiSniewska powitaia przybylego na sesjq

Wiceprzewodnicz4cego Sejmiku Samorzqdowego Województwa Swigtokrzyskiego - Henryka

Michaikiewicza.

1 5
Iladnl, Stanislcn+, Baraúski w'nioshle o w'ykonanie przepustu tr)r4, v'.ieídzie na ÍJrzeánicg rru

drodze katovt'ickie.i za KoPcem.
2. Ikrtlny Stani.sla*, lJaraúski w'ttosi 0 oznctkowanie skrryxnaú v'

ktttotvickiej, co tupiynqloblt na usprcn,nienie i bez¡tieczeústw'o ruchtt.

3. Radn1, Stunislmry Raraúski wniosh|je o zmiang oznakowania pozionrego

sturq u,iei: potlv:ójna linia ciq¿4lu unientoiliwia ,skrqt w kienmku stare.i
przy v,jeÉdzie no
v,si bez zlum¿mict

p rze pi st)tv ru chu drrtgrnr e gtt.
Burmistrz Leszek Kapcii odpowiedzial, ze poniewaz sprawy te dotycz4 drogi krajowej,

tJrz4d Miejski wyst4pi do Geneialnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, aby w swoich

planach rozwazy[a rnozliwo$¿ uregulowania tych spraw, szczególnie tych, które s4 uci4zliwe

dla normalnego funkcjonowania spoleczeistwa na tych terenach.

1. Itctdn¡t Slanislcu, Baraúski ¡irosi o tuyjainienie, cz¡' oplatu sÍala tllu odbiorcótt' tt'od7'

ptnviina byé naliczana ad uittv,),, czy otl osoby. Wodo jesl mineralent bezplutn.v-m, u oplaty

pohierane sq za do,sfarczenie.
j. 

'Radn4, 
Stanislcny Raraú.ski zwrócil uu'qgq rn niegt"zecnrc i wulgante zuchowctttie Pani

obstigt4lqce.j klientów w ZII/iK. Rarhy- proponuie przesuniqcie lei Purti tt¿t inne sfctttt¡t+'isko,

ub¡'nie miolo ktüttqklu z klientami'
Kierownik ZWiK Pan Lato powiedzial, ze sprawa oplat za wodp byla wielokrotnie

omawiana. Po ukazaniu sig artykulu w Gazecie Jgdrzejowskiej ,,Po co ta oplata" opublikowal

szerokie wyja$nienie i sprawp uwa2al za zakohczon4. Zgodnie z art. 24 ustawy o zbiorowym

zaopatrzeniú w wodq 
-i 

odprowadzaniu Scieków ZWiK jest obowi4zany oglosiÓ taryfy

zatwierdzone uchwal4 z 23 maja 2002 roku. Kierownik przeczytal urywek opublikowanego

wyjaÉnienia mówi4cy o preferencjach dla odbiorców opodatkowanych. Poniewaz w sprawie

oplaty stalej wplywaly interwencj e do Zarz4du Miejskiego wyst4piono do ustawodawcy

o^wyja5nienia, ktéryctr udzielono i Pan Lato je przedstawil lw zalqczeniu do protokolui.
potwierdzeniem tego jest symulacja, jak4 ZWiK przeprowadzil. Osoby. które mieszkaj4 same'

mialyby 36,lyo *rioit ceny. Rodziny 2-osobowe - 17,15, 3-osobowa - 15.60 ,4 osobowa -

8,5%. 7-osobowa * 4.5%. MieliÉmy subsydiowanie skoSne zgodnie z taryfq uszanowaÓ,

naszym obowi4zkiem jest ustaw przestrzegaÓ.
Kierownik nie przyjmuje do wiadomoéci, ze pracownica Zle sip zachowala, byó moze

zdarzyl sig przypadek,- Le okazala sip kwestionariuszem, bo od 2000 roku nikt z odbiorców

ryczattowych tego nie koryguje.
Iiierownik prréd*tu*il zestawienie rnówi4ce o zaangaíowaniu mieszkaúców w sprawQ

opomiarowania. W chwili obecnej Jpdrzejów jest w koiców-ce, w statystykach krajowych, pod

wzglgdem ilo5ci osób opomiarowanych. Skroniów poszedl zdecydowanie do przodu pod tym

*rglqd.., jednak pipé miejscowoéci zdecydowanie odbiega od przecigtnej. Wielu odbiorców

opJ.niuro*áto sig i ZWif 69dzie prowadzitr politykp zmierzajqc4 do pelnego opomiarowania,

aüy pobierac oplatg zgodnie ze wskazaniami, co wyeliminuje czQste przypadki nie zglaszania

inwentarza, samochodów, ogródków przydomowych itp.
Do taryf bpdzie okazja wróció w maju poniewaz trzebaje bpdzie zatwietdziÓ na nowo. Teraz

bedzie trzeba równiéz doliczyó koszty podatku, który Rada uchwalila na sesji w dniu 12

grudnia 2002 roku nie przewiduj4c nvolnien dla ZWiK (okolo 15 groszy). Z uwagi na to. 2e

úgda krytyczne glosy Pan Lato proponuie oddelegowanie kilku radnych na szkolenie w sprawie

zasad ustalania stawek oplat za wodq i icieki.
Radny Baranski iauwu;ryL. ze Kierownik mówi ilu odbiorców jest nie opomiarowanych.

a zgodnie z ustaw4 zalozenie wodomierzy nale|y do ZWiK. Dlaczego tego nie zrobiono? Ze

*rglpdu na duze koszty dostarczania wody istnieje ryzyko, ze odbiorcy bedq rozwiqzywaÓ

umowv.

Sudole nü drodze
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Kierownik Lato rvyjaSnil, ze ustawa mówi, i2 do zalolenia wodomierzy s4 zobowi4zane

przedsipbiorstwa" które uzyskaly pozwolenie na prowadzenie dzialalnosci. ZWiK jako zaklad

po*orni.ry jest wyl4czony. Jeéli odbiorca placi za wodomierz, to ZWrK zaklada go

Lezpiatnie.-Kierownik wyjaÉnil równiez, 2e jezeli ktoé rozwi4ze umowp, to bQdzie musial

wybudowaó szambc.
ná¿ni zostali poinformowani, ze wrócono do punktu zlewczego w Skroniowie. Zakupiono

urzqdzenie w ramach stanowiska dla osoby niepelnosprawnej, monitorujqce i rejestruj4ce, sk4d

przychadzqscieki.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze nie po to z taktm trudem siggamy po Srodki

z Wojewódzkiego Funduszu bchrony Srodowiska. aby rezygnowac z rozpoczqtych inwestycji"

chybá ze bqdzie wolq Rady nie inwestowaó na terenach, gdzie ludzie sobie tego nie 2ycz4. Tak

olÉrzyrnie iloéó Srodków przeznaczona na tereny wiejskie, takie zaangazowanie - przykro

sluchaó, ie niektórzy maj4 tak4 wizjp terenów wiejskich jak Pan Baranski. Burmistrz ma

nadziejp, ze Rada Ugazie wspieraó w tworzeniu wiejskiej infrastruktury. Jako spoleczenstwo

cywilizáwane wyrózniaja nai trzy podstawowe rueczy'. infrastruklura, irodki przemieszczania

sig i oéwiata.
Radny Krzysztof Swietlik zap1fr.al" czy woda jest badana pod wzglgdem przydatnoÉci do

spozycia. naOny pyta równie2, czy jest perspektywa wymiany azbestowego wodoci4gn

w Zágalu. Radny Swietlik zaprosil kierownika Lato na zebranie ogólno wiejskie do Zagaia.

w celu przybli2enia mieszkaúcom sprawy wodomierzy.
nuány Adam Wójcik powiidzial " Le radni musz4 rozumieó problemy cywilizacyjne,

a woda i kanálizacja do tych pioblemów nale2q. Nalezy dzia\aó w kierunku oszczpdnoSci wody

i korzystaó z niej w ,porób etologiczny. Problem wodoci4gów to problem kanalizacji - nalezy

na t; paúzeó' lqcinie. Dobrzé sig stalo, 2e uchwalone taryly prefbruj4 odbiorców

opomiarowanych poniewaz to mobilizuje do opomiarowania. Ku2dy powinien placiÓ za to'

zczego korzysta inie powinien zaimiecaó irodowiska. Radni musz4 dz\alaÓ w tym kierunku.
prawá rynku powodujé, ze podatki placi kazdy. Nalezy szanow.aó sig wzajemnie i dzialaó w

tym kierunku, aby gmina w caloéci byla owodoci4gowana i skanalizowana i wszyscy

mieszkancy byli podl4czeni do sieci.
Radny Pawel Smor4g powiedzial, ze pierwszymi miejscowo$ciami z kanalizaci4

i wodoci4giem byty Sudol i Skroniów. Milo uslyszeó. ze mieszkaúcy tvch miejscowosci

rozumieli tak4 poirzebg. Jezeli chodzi o ceny wody. to w czasie rozmów kierownik

wodoci4gów wiázial sposób rozwiqzania - jak widaó - sfuszny. Widaó. 2e ludzie bardzo

szybko luto4ti sobie wodomierze. Jednak podejmuj4c uchwalp, intencj4 radnych byio to' zeby

oplata stala dotyczyla osoby, która umowg podpisuje, a nie zale2:ala od iloéci osób

zamieszkujqcych Przepisy dotycz4ce ochrony érodowiska sq dzis tak rygorystyczne, 2e nie

pozwalaj4 na rozwiqzania, o ktorych mówil Pan Baraúski.^ 
Éadny Alfred Bialy powiedzial. ze jako pracownik na stanowisku Powiatowego

Inspektora Sanitarnego z 23 letnim stazem, byloby nietaktem, gdyby nie zabral gtosu. Woda

jesi potrzebnado .yóiui nie ma nato zadnego sposobu. To, co powiedzial radny Baraúski na

p..rno jest zartem, bo jest niemozliwy powrót do Sredniowiecza. O wodp i wodociQgi

ialcrymy i walczyó -riirny 98Yo studni przydomowych ma zl4 wodg. której picie nie jest

bezpiáczne. Kazdy gospodarz gminy robi u,szystko, zeby na pierwszym miejscu robiÓ

woáoci4gi. Gmina Sobków prawñ cala jest owodoci4gowana. Wszystkie inne gminy zmierzal4

do tego-My jako gmina, nie jesteémy w czolówce pod tym wzglgdem. Jest jedna gmina w

powiecie, kióra nie ma ani jednego wodoci4gu. W 97 roku wszystkie studnie byty tam zalane.

W takiej syruacji widaó jakim dobrodziejstwem, nie do przecenienia. jest wodoci4g. Musimy

robió wszystko" aby w kazdym roku wybudowaó tyle wodoci4gu, ile siQ tylko da. Kazdy

powinien z tego dobrodziejstwa korzystaó. Nad cen4 moZna dyskutowaó - wiadomo, za

wszystko fr zeba placi ó.
Radny Baraúski powiedzial, ze sytuacja rolników jest bardzo trudna i nie maj4 z azego

placié *rryriki.h naleznoéci. OszczgdnoSci nalezy poszukaó w zakladzie: wynajmowanie biur

w PKS, wysylanie 3 osób w celu spisania licznika; czy tojest w porz4dku?
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Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze uwagi radnego Baranskiego bEdzie mo2na

rozwu¡yów maju podczas uchwalania nowych stawek. Idziemy w kierunku, aby nie dzietLawic

pornieszczen; na ul. Pilsudskiego jest remontowany budynek, r,r' którym ZWiK bgdzie mial

iwoje biuro. Sprawa niewlaiciwego zachowania pracownika, zostanie wyjainiona.

6. Iladna.laninu Szreniav,u odcrylala ¡tismo,.jttkie v,plynqlo na.ie.i rqce txl mieszkaítc(nu l"¡loktt

¡trz¡,u1. Armii Kraiov,ei 3 v' spruvt'ie rt¡zliczcttia energii cicplne.i.

ZaitgpcaKierownika ZB|y'r Pan Walczyúski wyjaónil, ze w tym budynku rury cieplownicze s4

w écianach ijakiekolwiek czyszczenie czy plukanie wi4ze sip z rozkuwaniem 3cian. W zwi4zku

ze skargami u,ystqpiono do Termiki o wydanie kserokopii atestu wodomierza, jednak

dotychcias nie uzyikano odpowiedzi. Kaloryfer na klatce schodowej zdjqto na podstawie

uchwaly wspólnoty mieszkaniowej.
Radna Janina Szreniawa proponuje, aby Komisja Rewizyjna sprawdzila, jak wygl4da

sytuacja. Radna prosi o pisemn4 odpowiedá na interpelacjg.
7. Raclna ,laninct Szrertitrw,ct w'nosi o tnt,zglqdnienie w bud2ecie ntt 2003 rok nastq¡n¡it¡cych

inu,esO,cji: budowa chothúka na ul. Piticzowskie.i, budov'a chodnika no ul. Partynzantów od

kotejki áo .Iasit¡nki, budov,ct v,atlocic¿q¡u i kanalizac.ji na ul. Zieltnei, budav'ct odv'odnienia

ul.'Krryternikcr, polozenie asfaltu nu ul. Krqsiúskiegct, dokrniczenie kmrolizacii ul. .lasiutkcl

Ll/nioski v' te.i spraw'ie st¿ z 2001 i 2002 roku.
8. Ratlnu [it+,u Ptasznik v'nioshtje o dokuiczenie inwes$'c.ji roz¡trtczq$'ch: zadaszenie

prz¡,sfanku przy ul. Sw,. Barbary oraz dokr¡ticzenie ul. Krasiúskiego. Raclno apeluie, aby

prq¡rzec iiq nietlokoticzont,m inwe.st.ycjc¡, ¡ttniewai nie .iest celem poz(tcz)\tone, ¿tk

dokutczenie.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e wnioski te bgd4 przedmiotem rozwa2aó Komisji

Budzetu.
Radny Pawel Smor4g powiedzial. ze taki punkt znalaz,l sig w uchwalonym planie pracy

Komisji Rewizyjnei.
Kierownik Lato zapytal czy ktoS spotkal sig z sytuacj4 gdy do jednego odbiorcy

przychodzi trzech inkasentów jednoczeénie. Pan Baraúski mówil o syuacji sprzed lat. Ten

i".ut jest juz uregulowany. Pan Lato proponuje radnym przeczyl.anie ,,Wspólnoty" Nr I

zbieZqcegó roku, gdzie jest obszerny artykul dotyczqcy wody. Kierownik poinformowal

równiez" Le w nowym budynku bedzie biuro obslugi klienta zgodnie ze wspólczesnymi

wymaganiami. Zawynajem pomieszczen ZWiK placi miesipcznie I 500 zl.

Ad ló
Przewodnicz4ca Rady poinfbrmowala, 2e w Biurze Rady jest Wspólnota", któr4 kazdy

radny moze przeczyiac na miejscu lub pozyczyó do domu. Przewodnicz4cy Komisji otrzymuj4

po jednym egzemplarzu.
Radna Janina Szreniawa powiedziaia, 2e wymiana lamp na lampy parkowe na ul-

Pinczowskiej spowodowala, 2e jest tam bardzo ciemno i s4 wlamania do sklepów. Radna prosi

o interwencjg. Podobna sytuacja jest na ul. Zielonej.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze sprawa zostanie rozeznana w dniu jutrzejszym

i ewentualnie -jeéli b9d4 Srodki w bud2ecie- bpdzie zalatwione.
Burmistrz poinformowal, 2e ze strony Urzgdu Marszlkowskiego powstala inicjatlva

stworzenia wspólnego projektu turystycznego na trasie Kielce * Jgdrzejow. Dzigki takiemu

projektowi bedzie mo2na w najblizszych latach skorzystaó z funduszy strukfuralnych.

W iwiazku z tym burmistrz ,uprur"una spotkanie w dniu 17 lutego na godzing 1400 do Urzpdu

Miejskiego wszystkich, którzy maj4 pomysly w tym temacie. Do 28 lutego trzeba opracowac

wstgpnq kjartg projektu, która moglaby byó wprowadzona w szerszy projekt. Propozycja jest

taka, aby cala trasa zostala objgta informacjq: aby w kazdym punkcie na tej trasie byla dostppna

informacja o wszystkich pozostalych, znajduj4cych sig na trasie. Na pewno to poskutkuje

szerszym dostgpem do informacji.
Przewodnicz4ca Rady odczytala pismo Pana Macieja Przypkowskiego w sprawie

przeznaczenia Srodków w buzecie na remont pawilonu wYstawowego.
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Radna Janina Szreniawa poinformowala, ze Komisja Oéwiaty, Kultury, Zdrowta

i Opieki Spolecznej zaproponowalazagwarantowanie w budzecie, kwoty 4 000 na ten cel'
pan Franciszek Wierzchowski prosi o remont i oSwietlenie drogi w LScinie. Pan

Wierzchowski wyraztl równiez swojq opinip na temat przyst4pienia Polski do LJnii

Europejskiej; grozi to katastrof4 i stanowi zagro2enie dla narodowoSci polskiej.

Wiceprzewodniczqcy Rady Teofil Sgk przypomnial, 2e w sprawie drogi rwtacal siQ do

Rady i ma nadziejp, ze bgdzie to wykonane.

Ad  17
Ze wzglgdu na wycTrerpanie porz4dku obrad, Przewodniazqca Rady Miejskiej Elzbieta

Wiúniewska, ó godzinie 1415 zamknpla obrady IV sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejow-ie.

P,rt¡k¡kok¡v'alct

TtnrbJo"8,,íorlito


